

# Produkt. Raum. Erlebnis für Victrex in Great Britain.

Product. Space. Experience for Victrex in Great Britain.





#### CLIENT

Victrex PLC

#### PROJECT

Victrex Aptiv Showroom, Thornton-Cleveleys (GB)

#### SERVICES

Interior Design  
Exhibition Design  
Media Design  
Interaction Design  
Graphic Design  
Project Coordination  
Project Realisation

**AUFGABE:** Gestaltung des Showrooms für die neue Produktionslinie.

**LÖSUNG:** Was können Aptiv-Folien leisten? Wo stecken sie überall drin? Diese und andere Fragen beantwortet dreiform mit einem interaktiven Showroom-Konzept am VICTREX-Produktionsstandort bei Manchester. Neben der Produktpräsentation erhalten Besucher spannende Einblicke in Hintergründe, Anwendungen und auch die Produktion der Folien selbst – mal interaktiv - medial und auch mal ganz real anfassbar. Der Partikelflug zieht sich als gestalterisches Leitmotiv durch die gesamte Ausstellung; Software und Printmedien runden das Projekt zu einem kommunikativen Gesamtpaket ab.

**TASK:** Configuration of the showroom for the new product line.

**SOLUTION:** What are Aptiv films capable of? Where are they to be found? Dreiform answers these and other questions with an interactive showroom concept at the VICTREX production location near Manchester. In addition to the product presentation, visitors receive exciting insights into the background, applications, and production of the films themselves – interactive through media on the one hand and fully tangible on the other hand. Flying particles are a creative theme found throughout the entire presentation. Software and print media complete the project, forming an overall communicative package.